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   خبر جعلي درباره دستگيري قاضي سراج
مهرداد فراهاني سردبير خبرگزاري قوه قضائيه طي 
توئيتي درباره خبر جعلي دس��تگيري قاضي سراج 

رئيس سابق سازمان بازرسي كل كشور نوشت:
 اخيراً مشاهده شده برخي سعي دارند اقدامات قوه قضائيه در برخورد با 
فساد و احقاق حقوق مردم با اخبار جعلي تحت تاثير قرار گيرد. آخرين 
خبر جعلي دستگيري قاضي سراج بوده كه از ديشب مانور بالايي هم 

روي اين موضوع داده شده است. 
خبر دستگيري رئيس سابق سازمان بازرسي كل كشور كذب است و 

صحت ندارد. 
........................................................................................................................

   عقل سليم و مذاکره با شيطان
سيدياس��ر جبرائيلي تحليلگر مسائل سياس��ي و اقتصادي در صفحه 

شخصي خود در توئيتر به فهم مذاكره با شيطان اشاره كرده است. 
براي فهم اينكه مذاكره با شيطان خلاف عزت و حكمت و مصلحت ملت 
ايران اس��ت، اولين چيزي كه بايد از خدا بخواهيم عقل سليم است تا 

ديوانگي نكنيم. 
........................................................................................................................

   پاسخ ظريف به بيانيه 3 کشور اروپايي
محمدجواد ظريف وزير خارجه ايران در پيام توئيتري نوشت: 

از ارديبهشت س��ال ۲۰۱۸ تا كنون سه كش��ور اروپايي )انگليس، 
فرانسه و آلمان( بدون اجازه امريكا در اجراي تعهدات خود به برجام 

ناكام بوده اند. 
وي افزود: راه حل اين ناتواني، اراده جامع براي ايجاد مس��ير مستقل، 
 عدم تكرار طوطي وار ادعاهاي پوچ امريكا و عدم ناسازگاري با برنامه 
جامع اقدام مشترك است. ظريف در پاسخ به ادعاي كشورهاي اروپايي 
براي توافق جديد هسته اي با ايران نوشت: هيچ گونه توافق جديدي 

پيش از پايبندي به توافق كنوني وجود نخواهد داشت. 
........................................................................................................................

   ايران به مذاکره ذليلانه تن نمي دهد
عباسعلي كدخدايي سخنگوي شوراي نگهبان در صفحه شخصي خود 

در فضاي مجازي تأكيد كرد: 
هشت سال دفاع مقدس، سياست فشار حداكثري را شكست داد و سايه 
جنگ را از سر كشور به دور كرد. امروز نيز ايران به پشتوانه اقتدار نظامي 
و جوانان شجاع، با ايمان و فداكارِ اين س��رزمين، به مذاكره ذليلانه و 

تحميل خواسته هاي نامشروع دشمن تن نخواهد داد. 

 عضو کميسيون امنيت ملي
و سياست خارجي مجلس:

 روحانی اقدامات ترامپ 
در تجاوز به حقوق مردم را برملا كند

رئيس جمه�ور مي توان�د در 
سازمان ملل اقدامات ترامپ و 
س�اير مقام�ات امريكاي�ي و 
صهيونيس�ت ها در تج�اوز ب�ه 
 حقوق ملت اي�ران و ناآرامي ها 
کن�د.  برم�لا  را  منطق�ه  در 
ابوالفضل حسن بيگي در گفت وگو با 
ايسنا با اشاره به حضور رئيس جمهور 
در مجمع عمومي سازمان ملل اظهار 
كرد: رئيس جمهور مي تواند با حضور در مجمع عمومي سازمان ملل از 
ظرفيت اين سازمان به نفع كشورمان استفاده كرده و افكار عمومي دنيا 
را به سمت ايران ترغيب كند آن هم در شرايطي كه غول رسانه هاي دنيا 

در اختيار امريكا و هماهنگ با صهيونيست ها هستند. 
وي با اشاره به لزوم طرح موضوعات مهمي همچون حقوق بشر و محيط 
زيست و آب و خاك گفت: رئيس جمهور در سازمان ملل ضمن اشاره 
به ظرفيت هاي ايران اين موضوع را براي دنيا تبيين كند كه ملت ايران 
همواره براي تأمين منافع ملي خود ايستادگي كرده و اجازه نمي دهد 
هيچ كشوري نگاه منفي به تماميت ارضي اش داشته باشد و حقوقمان را 
پايمال كند. اين عضو كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس 
خاطرنشان كرد: رئيس جمهور مي تواند در سازمان ملل دست ترامپ 
و امريكا و صهيونيس��ت ها در تجاوز به حقوق ملت مان و ناآرامي ها در 
منطقه را برملا كند. همچنين اقدامات امريكا در پايمال كردن حقوق 
مردم منطقه با افزايش قيمت انرژي را گوشزد كرده و تحريم هاي امريكا 

را يادآور شود. 
وي با اشاره به جايگاه ايران در منطقه گفت: به رغم تحريم هاي امريكا، 
ايران با ۱۵كشور در منطقه همسايه است و نيازي ندارد فرآورده هاي 
نفتي خود را از قاره آس��يا به قاره ديگر براي فروش ببرد. ما مي توانيم 
همچون ۴۰س��ال گذش��ته با بهره گي��ري از ظرفيت هايم��ان مقابل 
زياده خواهي هاي امريكا ايستادگي كرده و اين راه را ادامه دهيم. قطعاً 
نشان دادن راه ايران توسط رئيس جمهور در سازمان ملل انگيزه اي براي 

انقلابيون براي مقاومت در برابر توطئه هاي استكبار است.
........................................................................................................................

  شفافيت نداشتن آراي نمايندگان
به  خاطر انتقادها صحيح نيست

ش�فافيت پادزهر تمام ابهاماتي 
اس�ت که باعث ايجاد مشكل در 
حوزه ه�اي مختل�ف سياس�ي، 
اقتصادي، فرهنگ�ي و اجتماعي 

شده است. 
سيداحس��ن علوي در گفت وگو 
با خانه ملت، ب��ا تأكيد بر اهميت 
ش��فافيت آراي نمايندگان گفت: 
متأسفانه ابهام در كشور ما تبديل 
به يك فضيلت ش��ده و همين موضوع باعث عدم پيشرفت مي شود 
چراكه كار را با رودربايستي و در شرايطي انجام مي دهيم كه صرفاً 

به منافع خود نگاه كرده ايم. 
نماينده مردم س��نندج، كامي��ارن و ديواندره در مجلس ش��وراي 
اسلامي در ادامه با بيان اينكه ش��فافيت در همه كشورها يك اصل 
است و بايد بر اس��اس آن عمل كرد، اظهار داش��ت: نمي دانم چرا 
نمايندگان از شفافيت نگران هس��تند در حالي كه اين شفافيت به 

افراد حريت و آزادي مي دهد. 
وي افزود: شايد در برخي موارد حساسيت وجود داشته باشد اما در 
نهايت ما در مجلس قدرت تصميم گي��ري داريم و اگر نظر منفي يا 
مثبت نس��بت به موردي داريم بايد تحليل كرده و توضيح دهيم و 
در پايان نيز هراسي از اعلام رأي خود كه بر اساس تحليل و مطالعه 

بوده، نداشته باشيم. 
علوي ادامه داد: بايد توجه داشت كه از زماني كه همه چيز را مخفي 
كرده ايم مش��كلات امروز كش��ور پديد آمده و وضعيت را حادتر و 
پيچيده تر كرده است. شفافيت پادزهر ابهام و مسائلي است كه مبهم 
بوده و نياز به توضيح دارد و همچنين از اين طريق ديگر نماينده اي 

بدون تحقيق و مطالعه به طرح يا لايحه اي رأي نمي دهد. 
وي افزود: نبايد به خاطر خرده گرفتن اجتماع درباره نظرمان، تلاش 
كنيم تا آن را مخفي نگه داريم چراكه اين عدم شفافيت، آسيب هاي 

ديگري دارد كه بعدها خود را نشان خواهد داد.

نماينده ولي فقيه در سپاه: 

مشكلاتاقتصاديباسازشوبرجامحلنميشود
مذاکره  با امريكا ملت اي�ران را ذليل مي کند، امريكا جرئت اقدام 
عليه جمهوري اسلامي را ندارد و مشكلات اقتصادي هم با سازش 

و برجام حل نمي شود. 
به گزارش تسنيم، حجت الاس��لام  عبدالله حاجي صادقي در مراسم 
گراميداش��ت هفته دفاع مقدس كه در س��الن اجتماعات مدرس��ه 
علميه فيضيه برگزار شد، با اشاره به برنامه هاي دشمن براي مقابله 
با آرمان هاي انقلاب اسلامي اظهار داشت: تاريخ مصرف دفاع مقدس 
تمام ش��دني نيس��ت و تا زماني كه تقابل جبهه حق ب��ه محوريت 

انقلاب اسلامي با استكبار وجود دارد، 
دفاع ني��ز وجود دارد. اس��تاد حوزه و 
دانشگاه با اشاره به اينكه روحانيت بايد 
قدرشناس نعمت ولايت و رهبر معظم 
انقلاب باشد، گفت: حوزه هاي علميه، 
شهدا و جبهه انقلاب بايد سرخود را 
بلند بگيرند، زيرا نظام ولايي و در يك 
معنا نظام الله به رغم وجود فتنه ها و مشكلات فراوان ۴۰ساله شده و 

تنها به بقا اكتفا نكرده بلكه حركت روبه جلو داش��ته و دشمنان را به 
عقب رانده است. حاجي صادقي تصريح كرد: نخستين هدف دشمن 
از جنگ تحميلي س��اقط كردن انقلاب بود، بركات دفاع مقدس در 
زمينه بقاي انقلاب اسلامي را مورد توجه قرار داد، دشمني دشمنان با 
مسئله هسته اي و حقوق بشر ما نيست بلكه آنها با اسلام مشكل دارند. 
نماينده ولي فقيه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامي با بيان اينكه رژيم 
صهيونيستي و عربستان به امريكا التماس كردند كه اقدامي عليه ايران 
انجام ندهد، ادامه داد: امريكا به اين دليل نتوانس��ت به ايران تعرض 

داشته باشد كه مي دانست كوچك ترين تعرض به ايران نابودي كامل 
رژيم صهيونيستي و آل سعود را به همراه دارد. 

وي با تأكيد بر اينكه انقلاب اسلامي در هيچ روزي مانند امروز در اوج 
اقتدار نبوده است، تصريح كرد: امروز امريكا جرئت اقدام عليه جمهوري 
اس��لامي را ندارد از اين  رو همه بايد بدانيم كه مش��كلات اقتصادي با 
س��ازش و برجام حل نمي ش��ود بلكه با مقاومت حل خواهد شد. اگر 
مذاكره اي با امريكا صورت بگيرد، ملت ايران ذليل مي شود، از اين  رو 

بايد با ايمان راسخ در جهت اعتلاي انقلاب اسلامي گام برداريم.

نتيجه تجاوز به کش�ورمان، انهدام و اس�ارت 
خواهد ب�ود اما به کش�ورهاي منطقه نيز اعلام 
مي کنيم با هيچ کدام از ش�ما دشمني نداريم. 
امارات و عربس�تان ک�ه در رأس کش�ورهايي 
هس�تند که عليه م�ا توطئ�ه مي کنن�د راه را 
گم کرده اند و باي�د به دامان اس�لام بازگردند. 
سرلشكر محمدحس��ين باقري، رئيس ستاد كل 
نيروهاي مس��لح به مناس��بت هفته دفاع مقدس 
ديروز در صحن علني مجلس حاضر شد و در آغاز 
جلسه علني خانه ملت به ايراد سخنراني پرداخت. 
وي در اين جلسه اظهار داشت: ايران طي قرن هاي 
گذش��ته به عنوان كش��وري ضعيف و عقب مانده 
مورد شناخت ديگر كش��ورهاي جهان بوده و در 
قرن بيستم به عنوان حلقه زنجيره استكبار غربي 
مس��ئوليت هاي غيربومي از ناحيه امريكا و ناتو  را 

برعهده داشته است. 
رئيس س��تاد كل نيروهاي مس��لح بيان كرد: در 
۴۰سال اخير ايران با ش��اخص هاي ديگري مانند 
انقلاب اسلامي، رهبري بي نظير امام خميني)ره( 
و مقام معظم رهبري و ش��اخصي با عنوان افتخار 
هشت سال دفاع مقدس در بين كشورهاي جهان 

شناخته شده است. 
   در 40س�ال اخير پاس�خ ايران ب�ه تجاوز 

نظامي نسبت به قبل تغيير کرد
وي افزود: ايران همان كش��وري است كه با وجود 
بي طرفي و با وجود عدم تجاوز به كشورهاي ديگر 
در خلال جنگ هاي روسيه مورد تجاوز قرار گرفت 
و بخش هايي از آن جدا شد. همچنين در جنگ هاي 
جهاني مورد تجاوز و قحطي ق��رار گرفت و نيمي 
از جمعيت خود را از دس��ت داد، ام��ا حتي ريالي 
خسارت دريافت نكرد و هيچ كشوري هم از ايران 
عذرخواهي نكرد. سرلش��كر باق��ري ادامه داد: در 
۴۰سال اخير هرگاه ايران مورد تجاوز قرار گرفت، 
به نحو ديگري عمل كرد و كارنامه ديگري را از خود 
نش��ان داد، اين در حالي بود كه استكبار جهاني از 
كشوري حمايت كرد كه براي شروع جنگ هشت 

ساله خود را آماده كرده بود. 
   حمله عراق به ايران با هدف تجزيه ايران 

ظرف 2ماه طراحي شده بود
رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح گفت: دشمن ما از 
۱/۵سال بعد از انقلاب اسلامي، ارتش خود را مجهز 
كرد و براي تجاوز به ايران طرح ريزي داش��ت و از 
ساير كشورها نيز حمايت گرفت. اين حمله آنچنان 
طراحي شده بود كه اگر برابر روال عادي جنگ ها 
پيش مي رفت حداكث��ر ظرف دو م��اه بايد ايران 

سقوط مي كرد يا مورد تجزيه قرار مي گرفت. 
وي افزود: كشور متجاوز به ايران، از پول كشورهاي 
عرب منطقه برخوردار ب��ود و در روزي كه مرحوم 
آيت الله هاش��مي به پادش��اه عربس��تان اعتراض 
كرد كه ش��ما 3۵هزارميليارد دلار به عراق كمك 
كرده ايد، پادشاه عربس��تان گفت خير، ما ۵۰هزار 
ميليارد دلار به عراق كمك كرده ايم. اين در حالي 
بود كه زمي��ن، هوا و درياي كش��ورهاي عربي نيز 
در اختيار كش��ور متجاوز به ايران قرار مي گرفت. 
راه آهن و بنادر كويت و عربس��تان ني��ز در اختيار 
صدام بود و س��لاح هاي ب��ه روز را در اختيار عراق 

قرار مي دادند. 
سرلشكر باقري اظهار داشت: با قاطعيت مي توان 
گفت در طول دفاع دوران مق��دس ۵هزار تانك و 
نفربر عراق و ۴۵۰فروند هواپيماي عراق نابود شد، 
اما رژيم بعثي در پايان جنگ 7هزار تانك و نفربر و 

6۰۰هواپيماي روزآمد جهان را در اختيار داشت.
رئيس س��تاد كل نيروهاي مس��لح گفت: همين 
كشورهاي اروپايي مانند فرانسه و انگليس سلاح و 
پشتيباني سياسي در اختيار صدام قرار مي دادند و 

آلمان سلاح شيميايي به رژيم بعثي مي داد و اكنون 
نيز همين كشورها به تعهدات برجامي خود عمل 

نمي كنند و بيانيه صادر مي كنند. 
   ملت ايران با مقاومت خود دفاع مقدس را 

با سربلندي خاتمه داد
سرلش��كر باق��ري در ادامه ب��ا بي��ان اينكه ملت 
سختكوش با وحدت كامل و رهبري امام)ره( و به 
پشتوانه نصرت الهي توانست توسط نيروهاي مسلح 
خود، صحنه را كاملًا تغيير دهد، گفت: ملت ايران 
با مقاومت، دشمن را متوقف و از كشور بيرون كرد و 

در نهايت با سربلندي دفاع مقدس را خاتمه داد. 
وي افزود: هرچند ۲۰۰هزار شهيد و هزاران جانباز 
و آزاده در راه دف��اع از ميهن داديم ام��ا اين دفاع، 
بركات زيادي براي ملت ايران داشت و اگر هزينه 
داديم اين هزينه ها با تس��ليم و پذيرش تجزيه در 

برابر حمله دشمن قابل مقايسه نيست. 
رئيس ستاد كل نيروهاي مس��لح ادامه داد: مردم 
عراق اين جنگ را دوران خسران و خفت و خواري 
خود مي دانند كه اين تفكر قابل قياس با تفكر ملت 
ايران درباره دفاع مقدس نيست كه رهبري معظم 

نيز در اين ب��اره فرمودند دفاع مق��دس گنجينه 
بي نظيري اس��ت كه بايد اكتش��اف ش��ده و براي 

فرهنگ سازي از آن استفاده شود. 
   هم افزاي�ي اقوام ايران�ي در دفاع مقدس 

تبلور يافت
سردار سرلشكر باقري با اش��اره به قوانين مجلس 
به خصوص م��اده ۸6 قانون برنامه شش��م، اظهار 
داشت: اين قوانين مي تواند زمينه ساز تداوم بركات 
دفاع مقدس ق��رار گيرد و در ابع��اد مختلف نتايج 
گوناگون��ي به ارمغ��ان آورد ك��ه از مهم ترين آنها 
ارزش هايي همچون ش��جاعت، ايثار و خودباوري 
است كه به س��ادگي فراهم نمي شود، ضمن اينكه 
هم افزايي اقوام ايراني در دفاع مقدس، تبلور يافت و 
خوداتكايي، استقلال و آرمان گرايي در اداره كشور 

و مقابله با مشكلات مشهود بود. 
   مش�كلات دوران دف�اع مق�دس با هيچ 
دوره اي قاب�ل قياس نيس�ت ام�ا برکت هم 

داشت
وي در ادامه با بيان اينكه مشكلات كشور در دوران 
دفاع مقدس با هيچ دوره اي قابل قياس نيس��ت، 

اذعان داشت: با اين حال دولتمردان ما توانستند 
با وحدت از مش��كلات عبور كنن��د و بركات دفاع 
مقدس نيز همچنان پابرجاست كه مهم ترين آن 
بازدارندگي دفاعي اس��ت كه ريش��ه در آن دوران 
دارد و اگر تهاجمي به كش��ور صورت نمي گيرد به 
خاطر تجربه تاريخي دشمنان ما از دفاع جانانه ملت 
ايران است و اگر وضعيت متفاوتي در منطقه نسبت 
به گذشته داريم و محور مقاومت فعال شده نيز به 

خاطر دفاع مقدس است. 
رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح اضافه كرد: هشت 
س��ال مقاومت ملت س��وريه در برابر تروريست ها 
و همچنين ثبات و آرامش لبن��ان به بركت محور 
مقاومت بود كه الگويي از دفاع مقدس به حس��اب 
مي آيد و آنها را به بازدارندگي رس��انده است و اگر 
يمني ها توانسته اند ۴/۵س��ال در برابر تجاوزهاي 
عربستان و امارات ايستادگي كنند و بتوانند يكي 
از مهم ترين تاسيسات نفتي عربستاني ها را مورد 
حمله ق��رار دهند به خاط��ر الگوب��رداري از دفاع 

مقدس بوده است. 
   نتيجه تجاوز به جمهوري اسلامي، انهدام 

و اسارت خواهد بود
وي در ادامه با يادآوري اين مطلب كه دش��منان 
كشورمان از تجاوز مستقيم نااميد و ترسان هستند 
كه بايد آن را از بركات دفاع مقدس دانست، عنوان 
كرد: اكنون نيز بايد با يكدلي و دوري از جناح گرايي 
و حزب گرايي در مس��ير آرمان ها دست در دست 
يكديگر دهيم و اگر اراده و اقدامي نسبت به تجاوز به 
كشور صورت گيرد با قاطعيت در برابر آن بايستيم و 
همان رفتاري كه با پهپاد متجاوز و كشتي متخلف 

انگليسي صورت گرفت، داشته باشيم. 
س��ردار سرلش��كر باقري ادامه داد: نتيجه تجاوز 
به كش��ورمان، انهدام و اس��ارت خواهد بود اما به 
كشورهاي منطقه نيز اعلام مي كنيم با هيچ كدام از 
شما دشمني نداريم. امارات و عربستان كه در رأس 
كشورهايي هستند كه عليه ما توطئه مي كنند راه 
را گم كرده اند و بايد به دامان اس��لام بازگردند و با 

ايران همكاري كنند. 
   تجرب�ه اي�ران از خودکفاي�ي در صنايع 

دفاعي متعلق به همه جهان اسلام است
رئيس ستاد كل نيروهاي مسلح كشورمان در پايان 
خاطرنش��ان كرد: اگر تجرب��ه اي از دفاع مقدس و 
جنگ هاي بعدي داريم و اگر صنايع دفاعي خودكفا 
داريم و شجاع و ايثارگر هس��تيم، همه متعلق به 
جهان اسلام اس��ت و مي خواهيم همه آنها از اين 

بركات بهره مند شوند.

رئيس ستاد کل نيروهاي مسلح:

نتيجه تجاوز به ايران انهدام و اسارت دشمن خواهد بود
مهم ترين برکت دفاع مقدس بازدارندگي دفاعي است
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   گزارش

رئيس مجلس به مصداق هاي مختلف از انتقاد به نمايندگان 
مجلس اعتراض کرد، با اين محور که چرا شأن و جايگاه مجلس 
حفظ نمي شود اما يكي از نمايندگان مجلس در همان جلسه به 
او اعتراض کرد که »شأن مجلس بايد در تمامي امورات رعايت 
شود« و به موارد متعددي اش�اره کرد که شأن قانونگذاري 
مجلس زير س�ؤال رفته و رئيس مجلس ورود نكرده است. 

   لاريجاني عليه منتقدان
روز گذشته از آن روزهايي بود كه علي لاريجاني، رئيس مجلس 
به شدت نگران ش��أن و جايگاه مجلس شوراي اسلامي مي شود 
و تمام قد براي دفاع از جايگاه مجلس در ظاهر و در باطن براي 
حمايت از همكاران نماينده مجلس ورود پيدا مي كند. ديروز هم 
او نشان داد از حجم انتقادات تند عليه عملكرد نمايندگان مجلس 
عصباني اس��ت و حتي منتقدان را هم نظر با اسرائيل و امريكا و 
مخالف امام و رهبري دانس��ت! و بيش��ترين زمان نطق پيش از 
دس��تورش را به اعتراض اختصاص داد؛ اعتراض به صداوسيما، 
اعتراض به وعاظ منابر عزاداري محرم، اعتراض به كاربران فضاي 
مجازي، اعتراض به فلان رسانه و محور همه اعتراضات هم اين 
بود كه چرا به نمايندگان مجلس انتقاد و اعتراض تند شده است. 
اين ميان فقط يك نمون��ه پاي تهمت و دروغ ب��ه يك نماينده 

مجلس وسط بود. 
لاريجاني سخنانش را با وضعيت منطقه و كارشكني هاي امريكا 
آغاز كرد و بعد سراغ منتقدان مجلس رفت و گفت: خيلي روشن 
است در اين شرايط حس��اس كه ملت ايران با استقامت جلوي 
زياده خواهي امريكا و نوكران آنان در منطقه ايس��تاده اس��ت، 
انتظار داشته باشند صاحبان تريبون ها و رسانه ها سهم درستي از 
شرايط سخت اقتصادي كشور داشته باشند و اين توقع حداقلي 

است كه به وحدت ملي كشور لطمه وارد نكنند. 
رئيس مجلس در ادامه افزود: فحش و توهين به مجلس به عنوان 
مهم ترين ركن مردم سالاري نظام آيا چيزي جز خواسته امريكا و 
اسرائيل است؟ كساني كه اين روش را برگزيده اند دقيقاً مخالفت 
صريح با نظريه امام و رهبري معظم كرده ان��د كه مجلس را در 
رأس امور دانس��ته اند. نگوييد »ما انتقاد كردي��م«، اين عبارات 
شما انتقاد از باب امر به معروف نبود، فحش و توهين بود. آيا در 
سنت اسلامي بزرگان ديني ما در مقام نهي از منكر اين روش ها 

را مذموم نمي دانستند؟
لاريجاني موضوعات مختلف را با هم خلط كرده و ادامه مي دهد: 
من وارد محتواي بحث نمي ش��وم كه در آنج��ا هم خلط بحث 
روش��ني ش��ده بود. اين چه وضعي اس��ت كه به ي��ك نماينده 
يا تع��دادي از آنان اين اتهام��ات دروغ را مي زنن��د و تعدادي از 
سايت هاي خبري آن را منتش��ر مي كنند و بعد معلوم مي شود 
آغازگر آن يك س��ايت ضدانقلابي بوده اس��ت و اين سايت هاي 
خبري ه��م از منظر اختلاف نظر سياس��ي با عجله به نش��ر آن 
پرداختند. آيا شما قبول نداريد و در روايات نديده ايد كه آبروي 

مؤمن حرمت كعبه را دارد؟
رئيس مجلس شوراي اسلامي سپس خواس��تار ورود نهادهاي 
قانوني مي شود: كسي با نقد نظر نماينده اي مخالفت نمي كند، 
ولي توهين و جعل و دروغ موضوعاً ش��أن متفاوتي دارد. من از 
كميسيون اصل 9۰ مي خواهم اين مسائل را با جديت رسيدگي 
كند و هم به مجلس گ��زارش دهد و هم از طري��ق قوه قضائيه 
پيگيري لازم را داشته باشد و از رئيس قوه قضائيه هم مي خواهم 

با اين فساد سياسي برخورد كند. 
لاريجاني بحث تصويب لايحه چند ده ماده اي تجارت در عرض 
دو ساعت را هم وسط مي كشد: چند بار بايد اين مسئله را گفت 
كه اين قانون اولاً به صورت لايحه در زمان دولت آقاي خاتمي به 
مجلس داده ش��د. در چند دوره مجلس روي آن كار شد و اتفاقاً 
وقت زيادي براي آن صرف شد و به هيچ وجه حرفي كه مي زنند 
»كار با عجله انجام شده« درس��ت نيست. اگر ايرادي وارد باشد 
اين است كه چرا اين قدر و به  صورت طولاني در مجلس روي اين 
لايحه وقت گذاشته شد، يعني حدود ۱6سال در مجلس مورد 
بررسي قرار گرفت كه ما لايحه ديگري به اين صورت نداريم كه 

البته دليل آن هم مربوط به نظر شوراي نگهبان بود. 

وي مي افزايد: ثانياً اين تصور غلطي است كه پنداشته اند همه كار 
روي يك لايحه در صحن مجلس بايد انجام شود. اتفاقاً كار اصلي 
در كميسيون ها با كمك متخصصان و مركز پژوهش هاي مجلس 
و دولت بايد انجام شود و اگر كار منقح انجام شد، دليل ندارد در 
مجلس يك طرح كارشناسي ش��ده كه مورد بررسي علمي قرار 

گرفته معطل بماند. 
رئي��س مجلس ش��وراي اس��لامي پ��اي صداوس��يما را هم به 
اعتراضاتش باز كرد: اينكه در راديو و تلويزيون يك مرتبه بدون 
توجه به سوابق راه می افتند و طوري موضوع را مطرح مي كنند 
كه انگار يك روزه اين لايحه مهم به مجلس آمد و با عجله تصويب 
ش��د، اقدامي ناصواب، غلط و ناعادلانه اس��ت، حداقل زحمت 
بكشيد ابعاد مسئله را بفهميد و بعد وارد كار شويد. تأسف آورتر 
برخي هزل گويي در برخي ش��بكه ها توس��ط مجريان است كه 
هيئت نظارت بر صدا و س��يما بايد رس��يدگي كند. بعد معلوم 
مي شود منظور لاريجاني از هزل گويي چيست: قانونگذاري كار 
جدي حكومت است و صدا و سيما موظف است فرهنگ قانوني را 
در جامعه رشد دهد، نه با سخنان تمسخرآميز كه مثلًا »مجلس 
ركورد زد«، حرف هاي وهن آميز و غلط مطرح كند. حكمراني در 
سطح قانونگذاري از جنس امور فكاهي نيست كه دستاويز يك 
مجري كم اطلاع شود و آن را وسيله هجوگويي قرار دهد و هر و كر 
راه بيندازند و متأسفانه برخي همكاران هم در اين زمينه رعايت 
شأن مجلس را نكردند. وي افزود: به هر تقدير از آقاي عسكري 
رئيس محترم صدا و سيما هم مي خواهم به اين وضع نابسامان 
شخصاً رسيدگي كند، وظيفه صدا و سيما در حكمراني خوب اين 

است كه زمينه تحقق قانون را فراهم كند. 
   ظرفيت ها را بالا ببريم

سخنان تند لاريجاني گرچه در مورد اتهامي كه به دروغ متوجه 

پروانه سلحشوري و خانواده برادرش شد، درست بود اما در مورد 
لايحه تجارت، اين خ��ود نمايندگان مجل��س بودند كه گفتند 
نمي دانستند موضوع مباحث چيست و فقط رأي مي دادند. اين 
لايحه سال ها بررسي ش��ده، اما آيا در اين بررسي ها نمايندگان 
كنوني مجلس كه هم اكنون رأي موافق و مخالف به اين لايحه 

مي دهند، حضور داشتند؟!
در م��ورد آن واعظ منبري ك��ه يحتمل منظ��ور از آن، عليرضا 
پناهي��ان و اعتراضش به مخالفت برخ��ي نمايندگان مجلس با 
شفافيت آراي نمايندگان اس��ت و به كار بردن جملات تند در 
مورد مجري صداوس��يما، به نظر مي رس��د نياز اس��ت رئيس و 
نمايندگان مجلس ظرفيت انتقادپذيري را بالا ببرند. مقايسه با 
اسرائيل و امريكا و مخالف رهبري دانستن منتقدان همگي نشان 

از كم صبري در برابر انتقاد يا حتي اعتراض تند دارد. 
   چرا جاهاي ديگر نگران شأن مجلس نمي شويد

آيا زماني هم كه س��ايت و خبرگزاري منسوب به رئيس مجلس 
خبر دروغ در مورد علت خودسوزي يك دختر و اشاره دروغ به 
حكم شش ماه حبس داشت و موجب هجمه هاي كذايي به نظام 
شد هم لاريجاني نگران هم نظري با اس��رائيل و امريكا در برهه 
حساس كنوني ش��د؟! يا زماني كه پروانه سلحشوري ايران را با 

قيام تونس مقايسه كرد!
يك نماينده مجلس البته اعتراضي به لاريجاني كرد و موارد ديگر 
را برشمرد. حجت الاسلام عليرضا سليمي نماينده مردم محلات 
در مجلس در تذكري خطاب به علي لاريجاني گفت: اين سخنان 
شما براي دفاع از شأن مجلس صورت گرفته است اما بايد شأن 

مجلس در تمامي امورات رعايت شود. 
وي افزود: جايگاه مجلس در خ��ط اعتباري ۱۵ميليارد يورويي 
اروپا به ايران كجاست و چرا اين موضوع به مجلس نيامده است؟ 
مجلس كجاي اين قضيه قرار دارد.  با آنكه در مجلس اقدام متقابل 
در خصوص برجام را تصويب كرديم اما جايگاه مجلس و ش��أن 
مجلس در اين باره كجاست؟ چراكه اين موضوع اجرا نشده است. 
سليمي خاطرنش��ان كرد: دولت در بحث اجراي لايحه بودجه 
6۰درصد انحراف دارد در حالي كه اين بودجه توس��ط مجلس 
تصويب شده است و چرا كسي براي دفاع از شأن مجلس در اين 

باره ورود نمي كند؟

نگاهي به اظهارات لاريجاني در اعتراض به انتقادات عليه نمايندگان

حرمتامامزادهاولبهعهدهمتولیاست
لاريجاني: توهين به مجلس خواسته امريكا و اسرائيل و مخالف نظر امام و رهبري است!
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